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Entrev ta II Gemma Bret 

La Gemma Bret Requena (Alpicat, 25-6-2009) és una jove 
promesa del CECELL que, en els darrers anys, és una habitual en 
les convocatóries de la selecció territoriallleidatana i que també 
ha estat cridada per a alguns entrenaments amb la catalana. 
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Gemma Bret, dimarts passat abans de comenc;ar I'entrenament al pavelló Joan Oró del Camp Escolar. 

«E voleibol , 
eS,una pa 

e a eva , 
vida» 

a comen<;ar a jugar 
a vo1ei quan tenia 
només 5 anys i ja 
no ho ha deixat. 
"La meYa ger~ 
mana Laia, que 
té tres anys més 

que jo, jugava a vo1ei a A1picat 
i vaig provar i em va agradar. 
Vns anys després, les dos vam 
marxar al CECELL, i fins ara", 
explica la Gemma. Destaca 
per la seva envergadura, ja que 
mesura 1,75 metres sent encara 
cadet de segon any. Per aixo rio 
estranya gens que s'entreni ha
bitualment amb els equips de su-

perior. categoria d'edat del club. 
Juga d'oposada, una posició que 
solen ocupar els jugadors més 
ofensius de l'equip, amb for<;a 
i potencia de salt, i que tenen 
habilitats enfocades afer punts, 
especia1ment en els moments 
difícils. A més, els rematadors 
oposats han de ser gran s b10-
quejadors, perque estan blocant 
el rematador extern de l'altre 
equipo 

"M'agrada el volei perque 
és un joc d'equip i estar amb 
més gent t'ajuda. Un esport in
dividual també esta bé, pero 
prefereixo un d'etjuip, en que Gemma Bret fa una rematada. 
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«Prefereixo els 
esports d'equip 
perque pots 
compartir alegri 
- ma s moments» 

« 'encanta ia 
poder-me ntrenar 
amb el primer 
equ' per viu e 
'ex e lenCla» 

or e 

reparteixes responsabilitats i 
pots compartir a1egries i ma1s 
moments", diu la Gemma. 

Les 'seves entrenadores al 
cadet són la Sara Navarro, 
que també dirigeix al primer 
equip, i l'Elena Fernández. La 
seva projecció esportiva és tal 
que també juga amb l'equip jú
nior algunes vegades. "Em fa 
mo1ta iHusió poder estar amb 
l'equip júnior perque a més és 
el de la meva germana i hem 
arribat a jugar i entrenar-nos 
juntes". De moment, arribar a 
debutar amb el primer equip ho 
veu encara com un somni. I és 
que només té 15 anys. "No he 
arribát a entrenar-me encara 
amb el primer equip pero és una 
cosa que m'encantaria per viure 
l'experiencia, ja que aprendria 
molt de les jugadores." 

Una de les jugadores del CE
CELL que elogia la Gemma és 
la Blanca Cano, que ha arribat 
. a jugar amb la se1e.cció espanyo
la sots-17 i que enguany es va 
proclmar campiona d'Espanya 
cadet formant part de la selec
ció catalana. Esta becada a la 
Blume des de 2022. "Tot i que 
juguem en posicions diferents 
(la Blanca juga de coHocadora) 
compartim la mateixa passió pe1 
vo1ei i és molt bona jugadora". 

La Gemma estudia quart 
d'ESO a l'Institut d'Alpicat i 
encara no té decidit per quin 
futur professional es decanta
ra. "Estic pensant entre estudiar 
Magisteri o Dret. No ho sé segur 
em:ara, pero el que sí que tine ja 
decidit és fer rany vinent batxi
llerat social. I amb el volei clar 
que m'agradaria jugar algun dia 
a l'elit perque és part de la meya 
vida, pero si no ho aeonseguei
xo no sera tampoc cap drama:". 


